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Skolebestyrelsesmøde 

Skolebestyrelsesmøde 

Dato: torsdag d. 31. august 2023 

Tid: kl. 17:00-19:00 

Sted: Kontoret 

Forberedelse:  

Mødedeltagere:  

Tilstede: Sebastian, Elisabeth, Amin 7C, Michelle, Susanne, Malene, 
Vigdis, Annika, Caitlin, Nina, Jasminka 

Afbud: Zahid, Tove, Kristine 

Mødeleder: Vigdis 

Referent: Jasminka 

 

Dagsorden:  

 

Ansvarlig for 
punktet 

Orientering/Afklaring/ Drøftelse/ Be-
slutning 

 O, A, D, B 

Varighed:  

Pkt. 1: Godkendelse af referat 

 

 B 5 min 

Referat:  

Referatet godkendes i aula. Hvis man ikke skriver godkendt, går vi ud fra at det er godkendt. Senest en uge efter at det er blevet lagt ud.  

Referatet er godkendt. 

Pkt. 2:  Bestyrelsens arbejdsform  D 45 min 

Referat:  
Fremmøde, afbud, ordstyrer, onlinemøder 
Hvad er et godt bestyrelsesmøde? 
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Vi vil lave 2-timers møder, men oftere.  Fokus på færre punkter ad gangen. To af møderne vil være 3 timer- op til juleferien og op til som-
merferien. 

Et godt SB-møde: når vi beslutter noget i SB, skal det også gennemføres til fulde.  En rubrik med aftaler om hvem der går videre med 
hvad.  

Ønsker om punkterne til SB sendes til Susanne og Zahid på aula inden formødet. 

Punkter: Årshjul for SB. Årsmøde. Der skal udarbejdes principper. 1. Princip SB tager op er Skolehjemsamarbejde. Vigdis og Elisabeth 
sender et eksempel til SB i aula inden næste SB-møde.  

Der er ønske om at SB-medlemmer får et kursus i hvad bestyrelsesarbejde indebærer. Vigdis undersøger om melder tilbage.  

At der gives plads til at alle kan få ord.  

Peder Lykke Huset inddrages i skolens projekter. 

Afklare hvem af forældrerepræsentanterne sidder i SB. Der er plads til 7 forældre.  

Hvilke roller har man i SB?  

Mødested skal stå i kalenderen. 

Vi prioriterer at komme fysisk. Man kan deltage over teams online, hvis man ikke kan deltage fysisk.  

Efter aftale kan forældrerepræsentanterne mødes en halv time før mødet. 

Vi slutter SB møde til tiden.  

 

 

 

 

Pkt. 3: Nyt fra elevråd 

 

 O 10 min 
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Referat:  

Elevråd har lavet et fantastisk projekt med sortering af affald.  
 
Trafiksikkerhed – trafiklys ved lyskrydset ved Amagerfælledvej, Peder Lykkes vej og Røde Mellemvej. Eleverne kan ikke nå over. Det er alt 
for kort tid med grønt lys. Michelle kontakter trafiksikkerhed.  
 

Pkt. 4: Mobilpolitik – handleplan for digital dannelse 

 

 
 

AP D  30 min 

Referat:  
Susanne laver et udkast til en aktivitetsplan.  Elevråd vil gerne snakke om mobilpolitik på næste SB-møde. 
 
Vigdis undersøger om vi kan få et foredrag fra Center for digital pædagogik for forældrene og personalet.  
 

Pkt.5:  Orientering om prøverne NP O 10 min 

 Referat:  

95,2 % af vores elever har været til prøve.  

Prøveresultat i de bundne prøver er 6,5 i gennemsnit. Mundtlig Dansk 7,2. Læsning 4,3. Retskrivning 5,9. Skriftlig fremstilling 6,3.  

Matematik uden hjælpemidler 5,5. Med hjælpemidler 5,8. Særlig opmærksomhed på den sproglige dimension i skriftlig prøve.  

Vores elever klarer sig bedst i de mundtlige prøver. Engelsk mundtlig 7,4. Naturfag mundtlig 6,6.  

I dansk og matematik:  

Elever med minimum 02 er faldet til 85,7 % og elever med minimum 4 er steget til 69 %. 88,2 % af eleverne er parate til at gå videre til 
EUD. 14, 3 % af vores elever vælger EUD. Landets mål er at 20 % af eleverne skal vælge EUD. 76,2 % af vores elever vælger Gymnasiale 
uddannelser og 9,5 % vælger 10.kl. Forældrene har største indflydelse på, hvad eleverne vælger efter 9.kl. Vores fokus er at oplyse foræl-
drene mere omkring EUD. 
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Pkt. 6: Nyt fra medarbejdere (skole og KKFO)  

 

CM/SEB O 5 min 

Referat: 

Pædagogerne får beskeder og opslag i aula, som ikke vedrører dem.  

Dette tages op i MED. 

Der stilles forslag om at Madhuskonceptet drøftes i SB. 

 

 

   

Pkt. 7: Nyt fra ledelsen 

Skolestart er gået rigtig godt. Der var 3 lærerforberedelsesdag i uge 
31 med fokus på klargøring af lokaler, teamkontrakt, forberedelse og 
opstart af indsatsområdet ”Professionelle læringsfællesskaber”. 

 

Der er startet 83 nye Peder Lykke børn inkl. 8 nye børn i Peder Lykke 
huset.  

 

Der kom opsigelse lige op til sommerferien. Stillingen er besat. Der 
er ansat en lærer pr. 1. oktober.  

 

Peder Lykke skolen er blevet udvalgt til at deltage i et toiletprojekt, 
hvor vi får økonomi til ekstra rengøring af toiletterne midt på dagen 
samt timer til en pædagogisk indsats omkring toiletvaner- og brug. 
Projektet er iværksat af BUF på baggrund af elevernes trivselsmåling.  

AP/JI O 5 min 
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AP har ansøgt forvaltningen om hjælp til opdatering af skolens be-
redskabsplan, PLOV. Der er etableret en kontakt til Hovedstadens be-
redskab, der kommer og bidrager til både processen og udarbejdel-
sen af den nye PLOV. 

 

. 

 

Referat: 

 

   

Evt.: Punkter til næste gang: 

Trivsel for de store elever 

Hvordan inkluderer vi Peder Lykke Huset? Info om Peder Lykke Huset 
til resten af skolen 

   

 

 

 

 


